
 

Directie Onderwijs en Vorming 
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk O000/AM/2017-10 
betreft 2de commissie - persoonsgebonden materies 
 

 

Mevrouw Goedele De Cock, voorzitter, opent de zitting om 18.00. 
  

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 25 oktober 2017. 
geen opmerkingen 

 

2. Provinciale scholen en diensten 
Raamcontract voor persoonlijke beschermingsmiddelen 01 04 2018 – 31 
03 2022 – start procedure 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met voorafgaande 
bekendmaking 
 

De heer Jef Van Pée vraagt naar het verschil tussen perceel 8 en 9. 

Gedeputeerde Hertog geeft aan dat de kwaliteitseisen van de 
beschermingsmiddelen lager zijn voor personeel dat gedurende een 
korte periode in dienst is. Dit was ook zo in het vroegere raamcontract. 

Mevrouw Riet Gillis vraagt verduidelijking tussen ‘basis’ en ‘kwaliteit’. 

Gedeputeerde Hertog legt uit dat ‘kwaliteit’ voor permanente leraren 
voorzien wordt en ‘basis’ voor bijv. leraren met een korte, tijdelijke 
opdracht. Meer info zal ter verduidelijking aan het verslag gevoegd 
worden. 
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3. Provinciaal domein De Ster 
Vaststelling van het politiereglement, inwerkingtreding op 01 januari 2018 
Gedeputeerde Hertog geeft aan dat het politiereglement al op een vorige 
commissie naar gevraagd werd. De enige uitzondering met andere 
politiereglementen is dat, gezien de inrichting van De Ster, honden niet 
toegelaten worden. 

 

De heer Jef Van Pée vraagt of de maatregel waar bij het ontbreken van 
een toegangsticket, de betrokkene 5 maal de toegang dient te betalen en 
het domein moet verlaten, niet te sterk is. De heer Van Péé vraagt of dit 
ook op de andere domeinen gehanteerd wordt. 

Gedeputeerde Hertog meent dat dit een goede maatregel is en geeft aan 
dat in de andere domeinen geen toegangsprijs gevraagd wordt. 

De heer Yoeri Note vraagt of een agressieprotocol verbonden is aan het 
reglement. 

Gedeputeerde Hertog verduidelijkt dat de werknemers een opleiding 
krijgen, maar zal nagaan of er een agressieprotocol bestaat. 

Mevrouw Lena Van Boven vraagt of het nieuw reglement een aanvulling 
is of een vervanging. 

Gedeputeerde Hertog verduidelijkt dat het een reglement is dat maximaal 
afgestemd is op het bestaand reglement. 

Mevrouw Lena Van Boven merkt op dat art. 6 in het politiereglement niet 
meer opgenomen is in het nieuw reglement en dat art. 12 over kledij 
invulbaar is. 

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat een precieze beschrijving in art. 12 
niet mogelijk is. 

Mevrouw Lena Van Boven vraagt een toelichting bij de bijzondere 
wachters. 

Gedeputeerde Hertog geeft aan dat ze een opleiding hebben genoten en 
dat er zal nagegaan worden of er een agressieprotocol is. 
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4. Provinciaal domein Puyenbroeck te Wachtebeke 
Afbraak oude inrichting landschapspark 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
openbare procedure 
 

De heer Eric Scheire stelt zich vragen bij het bedrag dat voorzien wordt. 

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat dit budget enkel dient voor de 
landschapsinrichting. 

Mevrouw Riet Gillis doet de suggestie om de legende op het plan beter 
zichtbaar te maken. 

 

5. Erfgoed 
Vaststelling van het Reglement m.b.t. de toekenning van subsidies voor 
werkzaamheden aan niet-beschermd waardevol onroerend klein erfgoed 
of voor de inrichting van een onroerenderfgoeddepot en opheffing van 
het reglement van 09 oktober 2013, inwerkingtreding op 01 januari 2018 
met overgangsbepaling 
 

De heer Paul Carteus vraagt of de erfgoeddepots die kunnen 
ondersteund worden op basis van dit reglement, eigendom van andere 
besturen of agentschappen zijn en wat daarin dan vooral bewaard wordt. 

De heer Jo Rombouts antwoordt dat het provinciaal 
onroerenderfgoeddepotbeleid zich niet kan beperken tot de eigen 
onroerend erfgoeddepots in Ename, Velzeke en Mola. Daarom biedt dit 
nieuwe reglement de mogelijkheid om subsidies aan te vragen voor 
eigen initiatieven rond depots onroerend erfgoed. In de praktijk gaat dit 
vooral over archeologisch erfgoed. 

De heer Kurt Moens vraagt voor wie dit dan eigenlijk bedoeld is, wie dit 
kan aanvragen en of lokale besturen of andere verenigingen ook kunnen 
aanvragen. 

De heer Rik Franck sluit zich aan bij deze vraag. 

Mevrouw Anneke Lippens bevestigt dit. Dit subsidiereglement kadert in 
de provinciale opdracht om een onroerenderfgoedbeleid uit te rollen. Ons 
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beleid blijft er op gericht, waar mogelijk, de zaken in situ, ter plaatse dus, 
te bewaren. Maar indien dit niet mogelijk is, willen we kwalitatieve 
bewaarmogelijkheden voorzien of mee mogelijk maken. Daarbij wordt er 
gefocust op onroerend en niet-beschermd erfgoed, wat volledig binnen 
de provinciale focus valt.  

De heer Rik Franck merkt op dat we toch moeten opletten dat het 
transparant is, dat niet zomaar alle erfgoed gewoon kan gedeponeerd 
worden, dat deponeren ook ontsluiten betekent en vraagt of dit budgettair 
een haalbaar aanbod is, zeker ook voor religieus erfgoed. 

Mevrouw Anneke Lippens geeft aan dat het reglement voldoende 
garanties inbouwt op het vlak van bewaring en ontsluiting. Ook bij de 
dossiers voor depots religieus erfgoed voorziet het reglement de nodige 
kwaliteitsgaranties waaraan het moet beantwoorden. 

Gedeputeerde Vercamer verduidelijkt dat het reglement duidelijke 
garanties voor kwaliteit vraagt en duidelijk aangeeft dat de subsidies 
toegekend worden binnen de perken van het budget. Bovendien worden 
ze toegekend in volgorde van aanvraag. 

 

6. Cvba Waalse Krook – vertegenwoordiging 
Voordracht van 2 kandidaat-bestuurders waaruit 1 bestuurder zal 
aangeduid worden in vervanging van Geert Versnick 
Geen opmerkingen 

 

7. Orthodoxe kerkfabrieken 
Apostel Andreas te Gent 
Budget 2018 
Akteneming 
Geen opmerkingen 

 

8. Wonen 
Participatie in shm Deinse Sociale Bouwmaatschappij – 
vertegenwoordiging 
Aanduiding van 1 plaatsvervangend lid in de statutaire vergadering in 
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opvolging van Geert Versnick 
Geen opmerkingen 

 

9. Mondiale solidariteit 
Regiobeleid, specifieke projecten ter ondersteuning van de regiowerking 
Toekenning van subsidies (Ecuador, Rwanda en de Filipijnen) 
Geen opmerkingen 

 

10. Sportsite Provinciaal domein Puyenbroeck te Wachtebeke 
Leveren, plaatsen en verhuren van een overkapping voor het 
buitenzwembad 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
mededingingsprocedure met onderhandeling en Europese 
bekendmaking 
 

De heer Stijn Van Hoey licht de tijdelijke infrastructuur en organisatie 
tijden sde werfperiode 2018-2019 toe aan de hand van een PPT. Deze 
PPT is een bijlage bij het verslag. 

De heer Rik Franck vraagt of er een zicht is op de verwarmingskosten. 

De heer Stijn Van Hoey geeft aan dat het project volledig gebudgetteerd 
werd door de ingenieurs. 

De heer Rik Franck vraagt of men rekening houdt met de akoestiek. 

De heer Stijn Van Hoey geeft aan dat hieraan aandacht besteed wordt. 
Gedeputeerde Bruggeman vult dat dat redders heel specifieke 
oorbescherming dragen. 

 

11. Team data & analyse  
PEVA  Regionaal Welzijnsoverleg -  
Voorbereiding van de Algemene Vergadering van 15 november 2017: 

- Goedkeuring van het voorstel tot ontbinding, tot bestemming van het 
netto-actief en tot aanstelling van bepaalde vereffenaars 
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- Machtiging van de provinciale vertegenwoordigers met stemrecht in die 
zin 

- Beëindiging van de Samenwerkingsovereenkomst m.i.v. 01 januari 2018 

Geen opmerkingen 

 

12. Varia 

Geen varia 

 

 

De zitting wordt beëindigd om 18.30

 

Gent, 8 november 2017

Anne-Marie Moons    Goedele De Cock 

Ambtenaar-verslaggever   voorzitter  


